
Styremøte 30.10.2015

Tilstede: Rune Øvergård
Trine Vaaler Sønsthagen
Morten Torp
Håvard Rønningstad
Kristin Brenden
Anne Mari Skjefstad

Dagsorden: 1. Status økonomi

2. Vei vann bom

3. Grillplass

4. Oppsetting skilt kryssende skiløyper

5. Info fra løypeutvalget

6. Hvilekrakk Dambua

7. Eventuelt

1. Trine informerte om økonomien. 218 av 256 medlemmer på lista har betalt kontingenten for 
2015. Skuffende atikke alle betaler. Vi legger ut på facebook siden til Vellet og Vi som har 
hytte på Skramstadsetra hvor vi oppfordrer hyttefolket til å melde seg inn i Velforeningen.

2. Elektronisk bom har vært en suksess for Grunneierlaget. Markant økning i inntekter etter at 
bommen ble satt i drift.   
Vannprøver tas fortsatt en gang i måneden. Vannet er nå av god drikkevannskvalitet. Se 
resultater under vannprøver.

3. På årets sankthansfest  kom det fram et forslag om å få til en grillplass som alle kan benytte 
seg av og  samles ved. Rune sender søknad til Grunneierlaget om tillatelse til å etablere en 
grillplass ved Sætervollen.

4. Skilt om kryssende løyper bestilles og settes opp før skisesongen er i gang. 10 skilt som 
settes opp på dugnad.

5. Løypeutvalget har lovet å få satt opp infoskilt før skisesongen er i gang.

6. Det har vært et ønske om å få en hvilekrakk på Dambua om vinteren. Vellet bestiller en 
krakk og får den fraktet inn etter at snøen har falt.

7. Kasteskiva som blir benyttet av de yngste på Påskeskirennet begynner å bli litt rufset. 
Håvard tar på seg å lage til en ny plate.

Ønske om å kjøpe premier til skirennet. Anne Mari sjekker og kommer med forslag.

Ref:  Anne Mari Skjefstad


